

CERTIFICAT



CERTIFICATE

N° TS/2005/24177

N° IATF : 0063730

TOP-BOUND ENTERPRISE CO., LTD.

**MANUFACTURE AND SALE OF SILICONE RUBBER CONNECTORS
FOR THE AUTOMOTIVE INDUSTRY.**

N° 29-1, WU CHUANG 3 RD., WU KU INDUSTRIAL PARK, 248 TAIPEI, TAIWAN, R.O.C

AFAQ AFNOR Certification certifie que pour les activités et le site référencés ci-dessus toutes les dispositions sont mises en oeuvre pour répondre aux exigences requises par la spécification technique :
AFAQ AFNOR Certification certifies that all measures covering the above-mentioned activities and location have been implemented to meet the requirements of technical specification:

ISO/TS 16949 : 2002

Chapitre de l'ISO/TS 16949 : 2002 non applicable :
The non-applicable chapter of ISO/TS 16949 : 2002:

7.3

(L'exclusion de la conception des processus de fabrication n'est pas autorisée)
(The exclusion of manufacturing process design is not permitted)

Le présent certificat, délivré dans les conditions fixées par AFAQ AFNOR Certification, est valable à dater du :
This certificate, issued under AFAQ AFNOR Certification rules, is valid as from:

2008-02-12

(année/mois/jour)

Il est valable jusqu'au*
It is valid until*

2011-02-11

(year/month/day)

Directeur Général Délégué d'AFAQ AFNOR Certification
Executive Managing Director of AFAQ AFNOR Certification

Le Représentant de l'Entreprise
On Behalf of the Firm

J. BESLIN

ARESON LIN



*Sauf suspension notifiée entre temps par AFAQ AFNOR Certification à l'entreprise désignée ci-dessus. L'organisation AFAQ AFNOR Certification est conforme aux normes internationales en vigueur (guide ISO/IEC 62 - norme EN 45012). AFAQ AFNOR Certification se réserve le droit de modifier, à tout moment et sans préavis la forme de ce certificat. Ce certificat, et notamment les logos AFAQ et IATF y figurant, ne peuvent être utilisés par son titulaire que dans le respect des obligations légales et d'une communication claire et sincère.

*Excepting notification by AFAQ AFNOR Certification to the above-mentioned company of its suspension. The AFAQ AFNOR Certification organization complies with the international standards in force (62 ISO/IEC Guide - EN 45012 standard). AFAQ AFNOR Certification reserves the right to modify, at anytime and without any notice, the presentation of this certificate. This certificate and most specifically the AFAQ logo and the IATF logo featuring on this document can only be used by its holder in the frame respecting the legal requirements and a clear and sincere communication.